
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 24 

XXIV Sesja Rady Gminy w Czerminie w dniu 26 lutego 2021r., w Domu Strażaka                 

w Czerminie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:30. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1.Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1.  Wójt Gminy Czermin – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

5. Kierownik GZGK – Marcin Kapinos 

6. Pracownicy UG: Jarosław Ćwięka, Katarzyna Pubrat 

7. Sołtysi – wg załączonej listy obecności 

1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o zmianach w porządku obrad. - W zawiadomieniach 



przesłanych pocztą tradycyjną nie uwzględniono punktu 15 i 16. Tematy te były przedmiotem 

obrad na posiedzeniach komisji. 

Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja wójta z działalności miedzy sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Czermin. 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Czermin na lata 2021-2026” 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2021 roku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

gminy Czermin, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czermin, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników publicznego transportu zbiorowego 

oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr VII/38/2019    z dnia 26 lutego  

2019 roku  w sprawie: zarządzenia poboru  podatku od nieruchomości,  podatku rolnego 

i podatku leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i  określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości 

mienia komunalnego w celach zamiany. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości mienia komunalnego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze 

przetargowej nieruchomości mienia komunalnego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia ilości miejsc wychowania przedszkolnego w 

latach  2020-2023 w ramach utworzonego oddziału przedszkolnego w  Przedszkolu 

Publicznym w Czerminie w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Czerminie w ramach 

projektu partnerskiego „Bajkowe Przedszkole” w ramach Osi IX Jakości edukacji i 

kompetencji w regionie, Dział 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej  Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty za korzystanie z 

zezwoleń  na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie 

Gminy Czermin. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Fundację Tradycyjne 

Podkarpacie z dnia 9 grudnia 2021r. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Zamknięcie obrad 

 

 



Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt przedstawił podpisane w okresie międzysesyjnym umowy na wykonanie zadań        

i wydane zarządzenia. 

Podpisane umowy: 

- wykonanie projektu decyzji o warunkach zabudowy, 

- projekt budowlany sieci wodociągowej w Czerminie, 

- dotacja podmiotowa dla GOK, 

- dotacja podmiotowa dla GBP, 

- remont placu wokół S.P. w Otałęży, 

- remont D.S. w Łysakowie, 



- całodobowa opieka w zakresie pomocy zwierzętom, 

- usypianie ślepych miotów kotów i psów,  

- utrzymanie we własnym gospodarstwie zwierząt porzuconych i zbłąkanych, 

- umieszczenie bezdomnych psów w schronisku, 

- badanie gleb pod katem zakwaszenia, 

- dzierżawa nieruchomości położonych w Otałęży, 

- wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej instalacji gazowej i c.o. w budynku UG 

Czermin, 

- odbiór, transport i unieszkodliwienie padłych zwierząt, 

- wykonanie badań profilaktycznych, 

- dostawa oleju do S.P. w Otałęży, 

- budowa kanalizacji i przepompowni dla miejscowości Czermin i sieci wodociągowej dla 

Łysakowa na kwotę 2 750 280,00 zł. Zadanie realizowane z dofinansowaniem ze środków 

PROW. Złożył podziękowania panu Marszałkowi – Władysławowi Ortylowi za okazaną 

przychylność, dzięki czemu gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 63% 

- inspektor nadzoru dla budowy kanalizacji 

- roznoszenie decyzji wymiarowych na rok 2021, 

- usługi koparką przy odśnieżaniu, 

- dotacje dla klubów sportowych, 

- posypanie dróg gminnych piaskiem. 

Wydane zarządzenia: 

- zarządzenie nr 1  Wójta Gminy  z dnia 18 stycznia 2021 w sprawie wyborów 

uzupełniających  na sołtysa wsi Trzciana.  

Złożył gratulacje nowo wybranemu sołtysowi życząc owocnej, satysfakcjonującej współpracy 

ze wszystkimi podmiotami,  

- zarządzenie nr 2 Wójta Gminy z dnia 18 stycznia 2021 w sprawie powołania komisji 

przetargowej,  

 

- zarządzenia nr 3 Wójta Gminy z dnia 21 stycznia 2021 w sprawie zmian w budżecie gminy,  

 

- zarządzenie nr 4 Wójta Gminy z dnia 27 stycznia 2021 w sprawie Regulaminu udzielania 

zamówień publicznych o wartości mniejszej niż kwota 130 000 zł.,  



 

- zarządzenie nr 5 Wójta Gminy z dnia 25 stycznia 2021 w sprawie powołania Gminnego 

Biura Spisowego i wyznaczenia Zastępcy Gminnego  komisarza spisowego do spisu ludności,  

 

- zarządzenie nr 6 Wójta Gminy z dnia 25 stycznia 2021 w sprawie ustalenia odpłatności z 

tytułu najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność gminy,  

 

-zarządzenie nr 7 Wójta Gminy z dnia 25 stycznia 2021 w sprawie określenia terminów 

przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i 

klas I Szkół Podstawowych,  

 

- zarządzenia nr 8 Wójta Gminy z dnia 25 stycznia 2021 w sprawie opracowania "planu 

przedsięwzięć w zakresie pozamilitarnych przygotowań obronnych gminy Czermin na 2021 

rok,  

 

- zarządzenie nr 9 Wójta Gminy z dnia 04 lutego 2021  w s prawie przeprowadzenie 

otwartego konkursu projektów na realizację zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w 

gminie,  

 

- zarządzenie nr 10 Wójta Gminy z dnia 16.02.2021 w sprawie ustalenia podstawowych 

założeń i kierunków działania w zakresie ochrony ludności i obrony cywilnej w gminie 

na  2021 r.,  

 

- zarządzenie nr 11 Wójta Gminy z dnia 17.02.2021 w sprawie powołania komisji 

konkursowej opiniującej wnioski na zadania w zakresie sportu w gminie, 

 

- zarządzenie nr 12 Wójta Gminy z dnia 17.02.2021 w sprawie zmian w budżecie gminy, 

Poinformował o odbytym spotkaniu sołtysów (Konwent Sołtysów), na którym wybrano 

przedstawiciela sołtysów w osobie pana Andrzeja Stefanowicza pełniącego funkcję 

przewodniczącego  do ich reprezentowania przed różnymi organami i instytucjami. Konwent 

ma odbywać się cyklicznie, aby można było porozmawiać o sprawach dotyczących sołectw. 

Radny Bukała zapytał o kwoty dotacji dla GOK-u i biblioteki. 

Pan Wójt – GOK – 320 000,00 zł, biblioteka – 200 000,00 zł., na funkcjonowanie tych 

instytucji. 

Radny Bukała – czy uległy zmianie dotacje dla klubów sportowych? 

Pan Wójt potwierdził, że zmniejszono dotację dla Trzciany o 3 000,00 zł i przeznaczono dla 

VICTORII – 1 500,00 zł. i dla BARKI – 1 500,00 zł. 

Radny Bukała, – kto podjął taką decyzję i na jakiej podstawie? 

Pan Wójt – podjąłem to osobiście. Podstawa prawna upoważnia mnie do podejmowania 

decyzji w zakresie rozdziału środków finansowych. 

Radny Bukała – czy nie elegancko byłoby skonsultować tego z radnymi? Tak jak było w 

poprzednich latach. 



Pan Wójt – to wyłączna kompetencja wójta gminy. Jeżeli Pan ma wątpliwości to proszę 

zgłosić ten temat Komisji Rewizyjnej i przeanalizować wydatki. Nie chcę wchodzić w 

szczegóły, ale nazwałbym to niegospodarnością. Nie mogę pozwolić na to, aby to tak 

wyglądało. 

Radny Bukała, – jeżeli była niegospodarność to trzeba było zgłosić stosownym organom. Nie 

rozumiem tego, że akurat w tym roku tak się stało. Trzeba to było zgłosić radnym. 

Pan Wójt – nie mówmy o elegancji, ale o konkretnych zasadach. „Victoria” Czermin potrafiła 

zwrócić 10 tys. zł. niewykorzystanych środków. „Barka” Breń nie zwróciła, ale 

niewykorzystane środki przeznaczono na remont szatni. Wygląd szatni był przerażający i 

wyraziłem na ten remont zgodę. Remont zrobiony został bardzo solidnie. Natomiast Trzciana 

nie wykorzystała tych pieniędzy (ok. 10 tys. zł) tylko końcem grudnia przyniosła 3 faktury z 

jednego dnia i z jednej firmy na sprzęt sportowy na kwotę 9 tys. zł.. Będę prosił 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zwołanie komisji i poleciłem pracownikowi 

przeprowadzenie dogłębnej analizy dokumentów. Prezesi poszczególnych klubów wezwani 

będą do przedstawienia wszystkich faktur i wszystkie te faktury będą sprawdzone ze 

sklepami, w których dokonano zakupu oraz potwierdzenie przekazania tego sprzętu dla 

poszczególnych zawodników. Pomijam kwestie klas rozgrywkowych. Klasa A – gdzie jest 

BARKA, klasa B – gdzie jest WIŚNIA Trzciana i klasa V – gdzie jest VICTORIA, koszty 

wyjazdów, ilość meczy. Można porównać, jakie są wydatki na B klasę np. w gminie Borowa. 

Górki mają ok 11 tys. zł. Trzeba zachować jakieś proporcje i nie wspomnę o efektach 

rozgrywek.   

Radny Żelazko stwierdził, że będąc członkiem komisji rewizyjnej nigdy nie zgłaszano 

żadnych uwag. Przypomniał sytuację z młodzieżową drużyną Barki Breń, gdzie prezes 

wszystkich oszukał, drużyna się rozwiązała. 

Radny Bukała, – jeżeli w jednym dniu kupili ten sprzęt to proszę sprawdzić. Nie uważam, że 

jest coś złego w tym, że drużyna chce jakoś wyglądać.  

Pan Wójt – będziemy sprawdzać racjonalność wydatków. Nie może być tak, że wydajemy 

pieniądze, bo trzeba coś z nimi zrobić i coś się nam należy. 

Radny Kukliński – na marzec jest planowana komisja rewizyjna, gdzie tematem jest ocena 

działalności klubów sportowych. 

Radny Bukała – proszę o szczegółowe sprawozdanie z tej komisji. 

 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

Powyższy temat omówił pan Sekretarz. 

Poinformował, że organ prowadzący szkoły, co roku do dnia 20 stycznia przeprowadza 

analizę wydatków od wynagrodzeń dla nauczycieli oraz średniorocznej struktury zatrudnienia 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. W przypadku nieosiągnięcia 

wysokości średnich wynagrodzeń organ prowadzący szkoły ustala kwotę różnicy pomiędzy 

wydatkami poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli w danym roku, a ilością 



średniorocznej liczy etatów na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Kwota tej 

różnicy jest dzielona pomiędzy nauczycielami pobierającymi w roku, dla którego ustalono 

kwotę różnicy i jest wypłacana, gdy zachodzi taka konieczność. Wynagrodzenie nauczycieli 

składa się z wynagrodzenia zasadniczego i dodatków za wysługę lat, motywującego, 

funkcyjnego, za wychowawstwo, warunki pracy, zastępstwa, godzin ponadwymiarowych, 

nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy. Wysokość wynagrodzenia zależy 

od stopnia awansu zawodowego i kwalifikacji, a wysokość dodatków od okresu zatrudnienia i 

jakości wykonywanych zajęć.  

Omówił sprawozdanie stanowiące załącznik do protokołu. 

Radna Banik, – z czego wynika mniejsza liczba etatów? 

Pan Sekretarz – główna przyczyna to likwidacja szkół. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Czermin. 

Projekt Regulaminu omówił pan Kapinos, informując, że na wspólnym posiedzeniu komisji 

padła uwaga, aby zamieścić punkt dotyczący studni wodomierzowej i taki punkt został 

uwzględniony. Odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji rolniczej i 

komisji oświatowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXIV/169/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Czermin na lata 2021-2026” 

 

Projekt uchwały odczytał pan Ćwięka. 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia komisji, która jest pozytywna. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Czermin na lata 2021-2026”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/170/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 

2021 roku". 

Niniejszy projekt odczytał pan Ćwięka. 

Radny Soboń – opinia obu komisji - pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2021 roku"..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/171/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

gminy Czermin, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czermin, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników publicznego transportu zbiorowego 

oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że projekt tej uchwały dotyczy lokalizacji jednego przystanku na 

przysiółku Brnik, w związku z funkcjonowaniem transportu zbiorowego. Odczytał projekt 

uchwały. 



Radny Czaja przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji rolnictwa i 

Komisji oświaty, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy 

Czermin, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czermin, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników publicznego transportu zbiorowego oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/172/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr VII/38/2019 z dnia 26 lutego 

2019 roku w sprawie: zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 

podatku leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że po rezygnacji z funkcji sołtysa złożonej przez pana Cisło i po 

wyborze pana Żelazko zachodzi potrzeba podjęcia uchwały zmieniającej w zakresie 

wyznaczenia inkasentów.                                                                                                

Odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń – opinia ze wspólnego posiedzenia komisji do niniejszej uchwały – pozytywna. 

Radna Banik – opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr VII/38/2019 z dnia 26 lutego 2019 

roku w sprawie: zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso ..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/173/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości 

mienia komunalnego w celach zamiany. 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały. 

Radny Soboń przedstawił opinię komisji rolnictwa, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości mienia 

komunalnego w celach zamiany..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/174/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości mienia komunalnego. 

 

Projekt uchwały odczytała pani Pubrat. 

Radny Soboń – opinia Komisji rolnictwa – pozytywna. 

Radny Myjak wyjaśnił, że w stosunku do pierwotnej wersji uchwały usunięto 2 działki z 

Szafranowa. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości mienia komunalnego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/175/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w 

drodze przetargowej nieruchomości mienia komunalnego 
 

Treść projektu uchwały odczytała pani Pubrat. 

Radny Soboń przedstawił opinie komisji rolniczej, która jest pozytywna. 

Pan Śpiewak poinformował, że obok kompleksu wycięta jest droga i trzeba ją utwardzić. 

Działki w drugim rzędzie nie mają dojazdu. 

Radny Myjak – temat ten sygnalizowała na wczorajszym posiedzeniu komisji radna Banik. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze 

przetargowej nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXIV/176/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych. 

 

Pan Sekretarz odczytał projekt. 

Radny Czaja przedstawił opinię komisji oświatowej, która jest pozytywna. Poinformował, że 

w dniu wczorajszym wpłynęło pismo o dofinansowanie działalności żłobka ze środków 

funduszu gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych..  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXIV/177/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia ilości miejsc wychowania przedszkolnego w 

latach 2020-2023 w ramach utworzonego oddziału przedszkolnego w Przedszkolu 

Publicznym w Czerminie w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Czerminie w ramach 

projektu partnerskiego „Bajkowe Przedszkole” w ramach Osi IX Jakości edukacji i 

kompetencji w regionie, Dział 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020.  

 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały, informując, że jest to uchwała stwierdzająca 

funkcjonowanie „Bajkowego Przedszkola”, a jest ona potrzebna do rozliczenia z 

Wojewódzkim Urzędem Pracy. 

Radny Czaja – opinia komisji oświatowej – pozytywna. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia ilości miejsc wychowania przedszkolnego w latach 

2020-2023 w ramach utworzonego oddziału przedszkolnego w Przedszkolu Publicznym w 

Czerminie w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Czerminie w ramach projektu partnerskiego 

„Bajkowe Przedszkole” w ramach Osi IX Jakości edukacji i kompetencji w regionie, Dział 

9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/178/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2021 
 



Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. Wyjaśnił, że zmiana związana jest ze zmniejszeniem 

o 132 tys. zł subwencji oświatowej. 

Radna Banik – opinia komisji budżetowej - pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan 

Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Czaja 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/179/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie 

Gminy Czermin. 

Projekt uchwały odczytał pan Sekretarz. 

Radny Czaja – opinia komisji oświatowej – pozytywna. 

Radna Banik – opinia komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 

2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Czermin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 



Uchwała Nr XXIV/180/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Fundację 

Tradycyjne Podkarpacie z dnia 9 grudnia 2021r. 

Radny Strycharz przedstawił stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 

rekomenduje negatywne rozpatrzenie petycji. 

Treść projektu uchwały odczytał pan Sekretarz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Fundację Tradycyjne 

Podkarpacie z dnia 9 grudnia 2021r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXIV/181/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Czaja zwrócił się z pytaniem do radnych powiatowych, – „co dzieje się w Powiecie?     

- Wiemy o konkursie na dyrektora szpitala i o wyborach członka Zarządu Powiatu, na którego 

kandydował radny Bogusław Peret. Chciałbym wiedzieć jak to wyglądało, jak do tego się 

ustosunkowano.  

Radny Skawiński poinformował, że powołana została Komisji ds. wyboru dyrektora szpitala, 

ale ze względu, że zgłosił się 1 kandydat (informacja medialna) konkurs został przełożony. 

Sprawę wyboru członka Zarządu Powiatu pozostawił radnemu Peretowi. 

Interpelacje złożone przez radnego Skawińskiego na Radzie Powiatu: 

- droga Borowa – Czermin – położenie nowej nawierzchni. 

Odp.: remont zależy od pozyskanych środków. 

- wykonanie chodnika przy drodze powiatowej Górki – Łysaków - Czermin. 

Odp.: potwierdzono zasadność interpelacji i zaproponowano zwrócić się w tej sprawie do 

PZDW, aby wybudować chodnik przy drodze wojewódzkiej od Woli Otałęskiej do drogi 

powiatowej, co znacznie wpłynie na poprawę bezpieczeństwa. Problem był omawiany 

wielokrotnie na sesji. 



- droga Breń Osuchowski – Dąbrówka, Breń Osuchowski - Kawęczyn i Dąbrówka – Trzciana 

rondo, to drogi o bardzo zniszczonej nawierzchni, 

- rondo na Woli Mieleckiej, wszyscy są temu przychylni, a ilość wypadków pokazuje, że jest 

to konieczne,  

- rondo w Rzędzianowicach, gdzie ruch w związku z budową nowego mostu będzie się 

zwiększał. 

Na ostatniej sesji Rady Powiatu poruszył temat szpitala mieleckiego, który nie przyjmował 

ludzi z zagrożeniem życia, tylko odsyłał do innych szpitali. Do tej pory ratowano stan 

ekonomiczny szpitala, a teraz trzeba wdrażać plan naprawczy funkcjonowania szpitala. 

Odczytał treść wniesionej interpelacji dotyczącej programu naprawczego szpitala.                                                                               

Odniósł się do antykatolickich zachowań, z którymi można się spotkać na ulicach, licznych 

wulgaryzmów, jakie miały miejsce na pochodzie w Mielcu, w którym uczestniczyli 

prezydenta miasta Mielec, posłanka Skowrońska i przewodniczący Rady Powiatu Marek 

Paprocki. Uznał, że nie jest to wychowawcze działanie dyrektora szkoły.  Zarzucił 

Prezydentowi Mielca wyłączenie oświetlenia przy Pomniku Wolności. 

Radny Peret wyjaśnił, że powołano 5-osobową komisję do przeprowadzenia konkursu na 

dyrektora szpitala. Wpłynęła 1 oferta. 16 marca miało się odbyć rozpatrywanie kandydatur, 

ale ze względu, że jest 1 oferta, konkurs najprawdopodobniej zostanie unieważniony. 

Poinformował, że mieleckie pogotowie ratunkowe stało się częścią podkarpackiego 

konsorcjum. Mieleckie pogotowie objęło funkcje lidera dla powiatu mieleckiego, 

tarnobrzeskiego, kolbuszowskiego i stalowowolskiego. W skład podkarpackiego konsorcjum 

oprócz Mielca wchodzi Rzeszów, Krosno, Przemyśl i Sanok. Na zakup nowoczesnego 

ambulansu wydzielono 600 tys. zł, a całkowity koszt zakupu karetki wyniósł 710 tys. zł. 

Starostwo wesprze prace konserwatorskie 5 kościołów i wiatrak w Dąbrówce Osuchowskiej. 

Ruszył transport publiczny, który dla gminy Czermin nie jest satysfakcjonujący. Nie 

uwzględniono wszystkich zgłoszonych przez gminę propozycji. Próbowano wcisnąć trasy 

przebiegające przez teren innej gminy, na co nie można się było zgodzić. 

W sprawie wyborów na członka Zarządu – zwrócił się do radnego Skawińskiego – „pachnie 

mi to hipokryzją. Mogliśmy wzmocnić organ wykonawczy o osobę z naszej gminy, ale kolega 

radny głosował przeciw. Przyjmuję to, jako wynik demokratycznych wyborów, ale 

mielibyśmy większy wpływ na to, co organ robi, co planuje i z jakich środków można 

skorzystać. Będzie kolejne głosowanie i myślę, że PIS zachowa się tak jak my w 2017 roku, 

kiedy było uzupełnienie członka zarządu.” 

Radny Skawiński stwierdził, że trzeba pełnić jedną funkcję. Jest wiele posiedzeń w Zarządzie 

Dróg i nie byłoby sekretarza w gminie, a to odbiłoby się na działaniach w gminie. Odczytał 

oświadczenie pana Jemioły, który swoją rezygnację z funkcji członka zarządu uzasadnił tym, 

że nie jest w stanie podołać dodatkowym obowiązkom. Zarzucił radnemu Peretowi, że nie 

głosował za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego likwidacji pomnika 

komunistycznego. 

Radny Peret odpowiedział, że p. Jemioło pełnił funkcje etatowego członka zarządu, a więc to 

była jego praca. Natomiast ta funkcja członka zarządu miała być funkcją społeczną. W 

sprawie obalania pomników stwierdził, że nie należy niszczyć tego, co zostało wybudowane.    



Zwrócił się z prośbą, aby nie pouczał o ochronie wiary i że każdy ma prawo do strajków i 

protestów. 

Radny Myjak – ta dyskusja jest na radę powiatu, a tu mamy radę gminy. Kwestia przepustu 

na drodze powiatowej w kierunku Borowej była nagłośniona medialnie i ten temat 

widziałbym dla rady powiatu. Druga sprawa do radnych powiatowych to sprawa chodnika w 

Łysakowie koło byłego radnego. Czy jest na to dokumentacja? 

Radny Skawiński, – co do chodnika zwracałam się do rady powiatu i rady gminy. Ze względu 

na ograniczone środki wykonano jego część, koło parkingu (koło kościoła). Ceny wówczas 

szalały i była deklaracja gminy o dofinansowaniu tego odcinka chodnika. Dokumentacja na 

chodnik jest.  

Przedstawił historię powstania Pomnika Wolności w Mielcu i corocznych uroczystości, jakie 

odbywają się przy pomniku. 

Radna Banik – w sprawie chodnika Górki – Łysaków. – Czy nie bardziej zasadną byłoby 

budowa chodnika w stronę Stawów? Tam powstaje dużo nowych domów. 

Radny Skawiński – wójt i rada proponuje gdzie budować. Tam też są potrzeby i będę 

popierał. 

Radny Czaja zwrócił się do radnego Skawińskiego z propozycją, aby przy głosowaniu unieść 

się ponad podziałami i zagłosować za radnym Peretem. 

Radny Zając – w sprawie parkingu przy ośrodku zdrowia. – Po roztopach i deszczu nie można 

przejść suchą stopą. Starsze osoby mają poważny problem z przejściem w kierunku ośrodka 

zdrowia. 

Pan Wójt – przyglądniemy się temu. 

Pan Przewodniczący przypomniał radnym o zbliżającym się terminie składania oświadczeń 

majątkowych. 

 

 

20. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Na tym protokół zakończono.  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie  

Protokołowała Jadwiga Jasińska. 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


